聖經研討會 2014-2015 BSP
聖詠#6：渴慕天主抒情詩
小組討論 GROUP TIME
(A)  (10 MIN)

你曾否嘗試過 - 或者仍在嘗試著 - 不理會天主而只顧用自己的方法和想望去尋求快樂？若然，請給組員分享以下三點：Think of one specific thing or undertaking you have tried in the past or are trying now to fill your own longings or achieve happiness apart from God. Now share with your group the followings:
a. 略述你所做的事是甚麽。What is it? 

b. 結果如何？What has been the result?

c. 今天論及各聖詠中，那一首在這問題上給你最多啓示和幫助？請解釋。Of all the psalms you heard in this meeting, which one is most enlightening and useful to you in this regard? How?
(B) 頌讀聖言(LECTIO DIVINA) (25 MIN)
1. 開始前，請肅靜，收斂心神，並懇求主在聖言內與你相遇。
2. 這次頌讀聖言，我们選用聖詠27:4-11(附印中文經文)。
3. 祈禱過程中，請保持莊重；分享時不要喧嘩大笑。多謝合作!
4. 現在請跟隨领航員指示，完成頌讀聖言的五個步驟。

1. Before we start, please quiet down and keep a prayerful heart, asking God to meet you in His Word. 
2. The psalm selected for this Lectio Divina is Psalm 27:4-11 (refer to your Bible). 
3. Be focused and respectful throughout the process. No raucous noises or laughter when sharing. Thank you for your cooperation! 

4. Now follow the Navigator’s step-by-step instructions to complete the 5-step Lectio Divina.
我有一事祈求上主，我要懇切請求此事：使我一生的歲月，常居住在上主的殿裏，欣賞上主的甘飴 
慈祥，瞻仰上主聖所的堂皇。

因為在我困難的時日，祂將我藏在祂的帳棚裏；將我藏在祂帳幕的深處，並將我高舉放於磐石。

現在我可昂首抬頭，卑視我周圍的大仇；要在祂帳幕裏，獻歡樂之祭，要向上主謳唱讚美的詩詞。

上主，求你俯聽我的呼號，上主，求你憐憫我，垂允我。

論及你，我心中時常在想：「你應該尋求祂的儀容。上主，我在尋求你的儀容」。

求你不要向我掩住你的臉面，你發怒時不要將你僕人趕散。你向來就是我唯一的救援；救我的天
主，不要棄我不管。

我的父母雖捨棄了我，然而上主卻收留了我。

上主，求你給我指示你的正路，為了我的仇敵，我踏上坦途。(詠27:4-11)
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